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n/p predsjednici Gradskog vijeća

gđa. Ana Trošelj

AMANDMAN broj 4 na Prijedlog proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu i projekcije za 2024. i

2025. godinu

Na temelju članka 93. Stavka 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Rijeke („Službene novine

Primorsko-goranske županije“ broj 29/09, 14/13, 22/13-ispr. i „Službene novine Grada Rijeke“

broj 10/17, 14/18, 2/19 – pročišćeni tekst, 2/20 i 3/21), Klub MOSTA Gradskog vijeća Grada

Rijeke podnosi Amandman na prijedlog proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu kako slijedi:

Na članak 3.Posebnog dijela Prijedloga proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu i projekcije za

2024. i 2025. godinu

1. u razdjelu 002 ODJEL GRADSKE UPRAVE ZA KOMUNALNI SUSTAV, u glavi Glava: 00201

DIREKCIJA PLANA, RAZVOJA I GRADNJE, Program 1021 IZGRADNJA CESTA I JAVNIH POVRŠINA

dodaje se nova Aktivnost: K XXXX SANACIJA CESTA NA PODRUČJU SUŠAKA, Izvor: 11 Opći

prihodi i primici na kontu 4 Rashodi za nabavu nefinancijske imovine i na kontu 42 Rashodi za

nabavu proizvedene dugotrajne imovine, dodaje se iznos 100.000,00 EUR u prijedlog proračuna

Grada Rijeke za 2023.godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu.

te s tim u vezi

2. u razdjelu 017 ODJEL GRADSKE UPRAVE ZA GOSPODARENJE IMOVINOM, u Glavi: 01701

ODJEL GRADSKE UPRAVE ZA GOSPODARENJE IMOVINOM, Program 1355 ODRŽAVANJE

OBJEKATA JAVNE, POSLOVNE I STAMBENE NAMJENE, A135505 ODRŽAVANJE OBJEKATA JAVNE

NAMJENE, Izvor: 11 Opći prihodi i primici, na kontu 32 Materijalni rashodi, planirana sredstva

smanjuju se za iznos od 100.000,00 EUR , tako da se broj: „405.256,00“ zamjenjuje brojem

„305.256,00“.



OBRAZLOŽENJE

Ceste na istočnom dijelu grada: ulica Drage Gervaisa, Kvaternikova ulica, ulica Martina Kontuša,

ulica Tihovac te ulica dr. Zdravka Kučića su u lošem stanju, na što građani i vozači upozoravaju

već neko vrijeme.

Osim neadekvatno položenih šahti popraćenih rupama i zakrpama te neujednačenih ravnina,

primjerice na dijelovima Kvaternikove, sam asfalt je izlizan te je svaka kiša, osim neugodne

vožnje, ujedno i potencijalna opasnost.

Predlaže se sanacija navedene problematike u navedenom iznosu za prioritetno odabranu

prometnicu. Jasno je da ovaj iznos nije dovoljan za kompletnu sanaciju svih navedenih

prometnica, međutim, njihova sanacija je nužna te je potrebno krenuti u sanaciju.

Sukladno predloženoj izmjeni pod 1. potrebno je izvršiti odgovarajuću izmjenu i usklađenje i u

Općem dijelu Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu.

Predsjednica Kluba MOSTA

Petra Mandić


